



Referat bestyrelsesmøde i Dianalund Udviklingsråd

Tirsdag den 2. september 2025, kl. 18.00

Lokale 4, Borgerhuset

Referent:

Deltagere: Karin, Klaus, Susanne, Jacob, Jonas, John, Kristine

Fraværende: Inge, Lasse

Godkendelse af referat og dagsorden

Godkendt

Økonomi og fællesspisning og byfest indbetalinger - går det?

Økonomi er god i forhold til budget

Vi bør sikre at madbilletter kan købes selvom man ikke er medlem af DUR eller har en profil på dianalund.dk

Sikkerhedsforanstaltninger ved økonomi

Der er foretaget tiltag for at sikre DUR

Evaluering af byfesten

Byfestgruppen mødes 4/9 og evaluerer

Et vellykket arrangement

Politiet var forbi grundet et slagsmål. Vi følger op med politiet for at undgå gentagelse til næste år.

E-dur kunne godt tænke sig vi spørger alle i E-dur om sponsorat

Vi forventer et brag af en fest til næste år

Status undergrupper:

Picnickoncerter:

Vi beder Daniel om et budget for næste års aktiviteter.

Infoskærm

Lav opslag om "vil du have dit opslag op her?"

Halloween, paneldebat, fællesspisning, E-DUR

Har du gode ideer/et arrangement til Dianalunds 125 års jubilæum

Jule klippe klistre i November

125 års jubilæum

Mødet i går blev aflyst. Kun Spejderne var tilmeldt og Jørgen ville støde til senere. Aktivitetsoversigten er opdateret på drevet. Holbergskolen er senest kommet med info om deres bidrag. Den er ikke opdateret på DUR's hjemmeside.

DIF, forårsfesten bruger flere midler i forb med 125 års jub. Inge stopper som koordinator. Vi arbejder på at finde en ny koordinator

KIF

Møde omkring næste skridt, i indeværende uge

Workshop skal planlægges i efteråret

Der mangler pt 22.000kr for at projektet kan realiseres. DUR vil gerne bidrage med lidt mere og vi rækker ud til de andre foreninger og spørger om støtte herfra også.

Julearrangement ved Kamilla

Dato: 22.11.25 kl. 13-16 i Borgerhuset - gl. rådhusal.

Kamilla har allerede sørget for en masse af de remedier, der skulle indkøbes.

Kamilla har sørget for 3 måske 4 til at hjælpe på dagen. Dvs. der umiddelbart ikke er behov for flere til hjælp. Vi hjælper med QR kode til frivillig indbetaling.

Vi lægger også noget på infoskærmen på torvet, når vi har mere info fra Kamilla og facebook opslag

Fælles lokalrådsmøde og input til økonomiudvalgsmøde

Økonomiudvalgsmøde den 1/10-25, Karin deltager fra DUR

Næste møde 21/1-26 i Nyrup

TUR - Tersløse udviklingsråd

DUR/TUR har været drøftet i bestyrelsen.

Den Røde lade

Sorø Sammen har rakt ud til DUR. DUR har foreslået projekt renovering af den røde lade. Dette har de vendt tilbage om samt anlæggelse af skovens skjulte hjem.

Bestyrelsen synes det er et interessant oplæg, dog er der elementer som måske ikke er aktuelle. KC skriver tilbage til dem.

Nye vedtægter

Bestyrelsen vil gerne gennemgå vedtægterne og gøre dem mere tidssvarende

Der nedsættes et udvalg bestående af Kristine, Jacob, John

Ønsket er at have et forslag klar til den kommende generalforsamling i 2026

Politisk indflydelse / Branding af Dianalund

Formanden deltager i interview med TV2 øst, input til temaer til paneldebat 11/11

Indlæg til medier og byens blad

Byens blad, Jule klippe klistre og fællesspisning, E-dur by night

Eventuelt

Paneldebat 11/11,

